
Aluejohtokuntatapaaminen torstaina 14.3.2024  

Paikkana Kaupunginhallituksen huone klo 15.00–16.30 

Kutsutut; Taina Harmoinen, Nina Parkkinen, Jari Ahokas, Elina Vauhkonen, Jarkko Sinisalo, Hanne Vainio, 
Markus Torniainen, Hannu Korhonen, Jaana Var�ainen, Vesa Erkkilä, Helena Harmonen  

Paikalla; Hannu Korhonen, Jaana Var�ainen, Helena Manninen, Elina Vauhkonen, Vesa Erkkilä, Jouni Riihelä 
ja Susanna Keminen ja osallistui Teamsin kauta; Taina Harmoinen, Helena Harmonen, Nina Parkkinen 

Keskustelu�laisuudessa läpikäydyt asiat;  

Taloudenseuranta, käytetävissä olevat määrärahat 

Aluejohtokun�en kokonaisbudje� on vuodelle 2024 on 84 000 euroa. Kokonaissummasta yht. 11 500 euroa 
varatu aluejohtokun�en kokouspalkkioihin ja hallinnon kustannusvyörytyksiin. Eli päätöksenteon alaista 
toimintaa varten jokaiselle aluejohtokunnalle on varatu 14 500 euroa.  

Keskustelua herä� se, etä pystyykö kokouspalkkioihin ja hallinnon kustannusvyörytyksiin menevät rahat 
(2 300 euroa) siirtämään pois aluejohtokunnalle menevästä kokonaisbudje�n �edoista. Tätä ei kuitenkaan 
pystytä erotelemaan kokonaisbudje�sta, joka saadaan järjestelmästä.  

Kysy�in myös sitä, etä mitä tarkoitaa kokonaisbudje�ssa kohta ”muut vuokrat” ja mitä kuluja sinne on 
tarkoitus mennä? Kokonaisbudje� on jaetu eri kustannuspaikoille ja �lanteen mukaan voidaan �liöidä 
kuluja.  

Syyskuussa/lokakuussa on tarveta otaa tarkempi talouden seuranta kustannuspaikoitain. Koe�in, etä 
rapor�, jossa yhdistetään Win�me-ohjelmasta ja Forecast-ohjelmasta saatavat rapor�t on hyvä ja selkeä.  

Tietokoneet 

Jos kokee, etä aluejohtokunta pärjää ilman �etokoneta ja �etokoneta ei halua pitää, voi sen voi palautaa 
Susannalle.  

Antola luopuu �etokoneesta, Haukivuori on jo luopunut, Ris�ina luopuu myös �etokoneesta. 
Suomenniemen ajk pitää on �etokoneen.  

Kokouskäytännöt  

Puheta herä� virallisten kokousten määrät, koe�in, etä 2 kokousta ei ole riitävä määrä, toivotaisiin 
kolmea virallista kokousta.  

Sovitaan, etä 2024 saa pitää 3 virallista kokousta. Katsotaan vuoden päästä �lanne eli monta virallista 
kokousta pidetään jatkossa.  

Casemiin menevistä virallisista kokouksista maksetaan kokouspalkkiot, muista ei makseta.  

Isommat investoinnit /hankkeet 

Keväällä tehtävät katselmukset aluejohtokun�en alueelle ja yhteiset palaverit, ovat hyviä �laisuuksia tuoda 
esille mahdollisia isompia investoin�suunnitelmia. Aluejohtokunnat voivat tuoda on asioita keskusteluun ja 
esille, niin saadaan asioita alulle ja vietyä eteenpäin.   

Tode�in myös, etä aluejohtokunnantoiminta on käytötaloudentoimintaa (investoin�en raja 10 000 euroa). 
Suorahankintaraja on 3 000 euroa, muutoin pitää tehdä markkinaselvitys tai minikilpailutus. Kaupungilla on 



myös suorahankintasopimuksia, joten kannataa selvitää ensin organisaa�on sisällä ennen kuin aloitaa 
kilpailutusta.  

Kevätkatselmukset toteutetaan touko/kesäkuun vaihteessa. Vastuutetaan johtoryhmässä kierroksille 
läh�jät, ja vastuutetut mie�vät  2–4 henkilöä, jotka osallistuvat kevätkatselmukseen. Puheenjohtajan 
kanssa sovitaan, milloin on hyvä aika tulla paikanpäälle.  

Kokouksen ulkopuolelta lisäys muis�oon, sovi�in etä Pekka Kammonen jalkautuu Antolaan, Topian� Äikäs 
Suomenniemelle, Jani Koikkalainen Ris�inaan ja Jouni Riihelä Haukivuorelle.   

Kaupunkimarkkinoin� ja kesätyöt 

Toivo�in, etä kaupunkimarkkinoinnissa otetaisiin enemmän reuna-alueita mukaan.  

Esille nousi, etä kaupungilla on tällä hetkellä töissä amma�kuvaaja, selvitetään olisiko hänen mahdollista 
tulla aluejohtokun�enalueille vielä kuvaamaan ennen kuin työsopimus loppuu. Kuvia voisi hyödyntää 
eriyhteyksissä ja esim. ne�sivuilla.  

Esille nousi kysymys siitä, olisiko Teamsin kauta mahdollista järjestää kesätyöntekijöille yhteinen 
perehdytys. Selvitetään tämä asia henkilöstöpalveluista.  

Esite�in myös, etä Haukivuoren aluejohtokunnan kesätyöntekijä voisi esimerkiksi tuotaa somesisältöä 
Haukivuorelta vies�ntään ensi kesänä. Käydään tästä keskustelu vies�nnän kanssa.  

Osallistava budjetoin� 

Kysy�in siitä, etä miten osallistava budjetoin� organisoituu.  

Viime vuoden puolella kerä�in esitykset aluejohtokunnilta, tarkoituksena on, etä jokaiselta alueelta olisi 
ehdotus mukana. Esitys on menossa nyt lautakuntaan ja toteutetavaksi esitetään seuraavia; 

• Ongintalaiturit Kaihunharjulle, kota-alue (20 000 euroa) 
• Kukkivien puiden puiston istutaminen Rieh�länpuistoon (Laajalampi) ja Ka�lanlahdenpuistoon 

(Urpola) (20 000 euroa) 
• BMX-polkupyörärata Antolan koulun yhteyteen (15 000 euroa) 
• Kahden-kolmenkorin puistofrisbeegolf Ris�inan taajamaan (7 500 euroa) 
• Ulkokuntosalipiste Haukivuorelle (10 000 euroa) 
• Ilmoitustaulu Suomenniemen keskustaan, bussipysäkin yhteyteen (2 000 euroa) 
• lisäksi investoin�rahasta maksetaan osallisuuden 2023 budjetoin�päätöksestä aiheutuvat 

viimeistelyt. 

Muut asiat 
 
Kutsu kaikille aluejohtokunnille ja hallinnolle tulla Ris�inaan, kun lumet ovat lähteneet. Ris�inan 
aluejohtokunta haastaa muut aluejohtokunnat ja hallinnon leikkimieliseen ”Kesä olympialaisiin”. Katsotaan 
tarkempi ajankohta myöhemmin.  
 
Kysy�in myös sitä, etä pidetäänkö tänä vuonna aluejohtokun�en yhteinen toritapahtuma? Osalle 
aikaisempi ajankohta on ollut hieman huono, samaan aikana toinen tapahtuma. Mie��in sitä, etä voisiko 
tapahtuma olla sadonkorjuumarkkinoiden yhteydessä? Yhtenä vaihtoehtona olisi tehdä tapahtumaa 
aluejohtokuntatyö edellä ja pitää tapahtumaa yhtenä vuonna esimerkiksi Ris�inassa ja toisena vaikka 
Haukivuorella eli kiertävänä tapahtumana. Asia jäte�in mie�ntään.  



Sovi�in, etä pidetään uusi palaveri toukokuussa (keskiviikko iltapäivä) aluejohtokun�en kanssa. Lisätään 
kutsuun mukana myös varapuheenjohtajat.  


